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EMLÉKEZTETŐ  

AZ ELTE TTK HÖK GAZDASÁGI BIZOTTSÁG ÜLÉSÉRŐL  
 

Az emlékeztetőt készítette: Nováki Lóránt Sally Eszter jegyzete alapján 

Az ülés helye és ideje: Microsoft Teams, 2025.02.11. (kedd) - 14:00   
 
Levezető elnök: Nováki Lóránt 
  
14:00 Nováki Lóránt: megnyitja az ülést. 
 
A bizottság egyhangúlag megválasztja Gombás Andrást szavazatszámlálónak. 
 
Mandátum ellenőrzés: Az ülés 5 fővel határozatképes. 
 
Szavazati joggal részt vevők: 

• Nováki Lóránt 

• Gombás András 

• Sally Eszter 

• Szabó Nándor 

• Koszta Benedek 
 
Nováki Lóránt jelöli Nováki Lórántot az emlékeztető elkészítésére.  
Nováki Lóránt vállalja az emlékeztető elkészítését.  
Előzetesen kiküldött napirendi pontok: 

1. Negyedéves beszámolók 

2. Éves beszámoló 

3. Költségvetési tervezet 

4. Gólyatábor 

5. Egyebek 

Az ELTE TTK HÖK Gazdasági Bizottsága egyhangúlag elfogadja a napirendi pontokat. 
A napirendi pontok: 

1. Negyedéves beszámolók – 14:04 
Nováki Lóránt megmutatja az előre kiküldött a harmadik és negyedik negyedéves 
beszámolókat melyek megtekinthetőek a bizottság anyagai között. 
Saly Eszter kérdés: Miért szerepel mindkét negyedéves beszámolóban GT költség? 
Nováki Lóránt: A vonat költségét előbb elkérte a MÁV, amit kari keretből fizettük. 
Gombás András: A GT költségét az EHÖK megelőlegezte, a negyedik negyedévben 
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utólag hozzájárultunk a kifizetéshez kari keretből 1.990.000 Ft-tal. Ez a többi karhoz 
képest a vonatköltséggel kevesebb, így utólagosan ezért is az EHÖK fizetett, + a 
jegyárból származó többletbevétellel is kevesebbet kellett fizetnünk. Még lesz egy 800.000 
Ft-os kifizetésünk a GT költségek fedezésére. 

2. Éves beszámoló – 14:10 
Gombás András javaslatára apróbb módosítások az átláthatóság végett. 
Tételek magyarázata megtörtént. Tonerekből 3-mat fizettünk, de csak egyet kaptunk meg. 
EHÖK-től erről írásos jelzést kérünk ennek okáról, megoldásáról. 
Ezzel kapcsolatos módosítás került a beszámoló szövegezésébe. 
Egyhangúlag elfogadtuk az éves beszámolót, ebben a formában a Kgy elé terjeszthető. 

3. Költségvetési tervezet – 14:25 
Gombás András: Még nem tudjuk pontosan, mennyi pénzzel gazdálkodhatunk, de ezek 
az összegek jól tervezhetők. Az előrelátó gazdálkodás érdekében előre elkészítjük a 
költségvetési tervet, amelyet jövő szeptemberben a megérkezett összeg alapján 
pontosíthatunk. 
Minimum 5.000.000 Ft-ra számíthatunk, így ezt vettük a költségvetéshez alapul. 
Nováki Lóránt: Az Érdekképviselet tételre idén kevesebbet allokálunk, mivel a HÖOK 
konferenciák (amelyekre ezt az összeget nagyrészt költeni szokás) drágák, csökkentett 
létszámmal, illetve nem tervezünk rajtuk részt venni. Tervezet: 125.000 Ft. 
Koszta Benedek: Miért allokálunk erre egyáltalán összeget, ha nem tervezünk részt 
venni? 
Gombás András: Szeretnénk hagyni mozgásteret a következő elnöknek is. 
Gólyatábor tervezett összeg: 6.000.000 Ft. 
Gombás András: Igyekszünk olcsó GT-t tervezni, Dékán úr a kari költségvetésből 
szükség esetén támogatná a szervezést. Fonyódligetre tervezzük. 
Nováki Lóránt: 2 külsős kft-vel is folyamatban van az egyeztetés a szervezésről. 
Koszta Benedek: Ha a héten jön pontosabb becslés, mennyibe fog kerülni a GT, miért 
nem várjuk meg? 
Nováki Lóránt: Ez csak egy becslés, amit a Kgy elé tárunk, irányelvek. A konkrét 
számokat nem fogjuk tudni. 
Irodaköltség tétel: 500.000 Ft. Tartaléknak legalább 10%-ot hagyni kell. 
Szabó Nándor: A maradékot (amit az egyes tételekből nem költünk el általában) 
költhetnénk bulira, évente megrendezhető olcsóbb(!) rendezvényre. 
Nováki Lóránt: Sok éves maradványt nem tartja indokoltnak bulin való elköltésére (főleg 
úgy, hogy hogy a legtöbbet meg lehet teljesen jól csinálni költés nélkül). Olyan dolgokra 
lenne jó elkölteni amik maradandóak. 
Gombás András: Óvatosan érdemes költeni ezeket az összegeket a GT költségek miatt. 
Szabó Nándor: Hogy sikerült a költözés a déli hallgatói irodából? 
Gombás András: Még rendezés alatt vannak a volt HA lap irodába átpakolt holmik, így 
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egyelőre nem használható irodaként. 
Nováki Lóránt: A Képzési és a Szervezetfejlesztési keretet összevonhatnánk, ez a két 
keret céljait tekintve átfed. 
Gombás András: Inkább hagyjuk így, más jellegű költéseket takar. 
Nováki Lóránt: 

o Képzési költségek keretre: 125.000 Ft allokálva. 
o Nyúz költségek: 600.000 Ft, nyomtatás. 
o Rendezvények keret főleg a mentortábor, egyéb rendezvények is: 1.750.000 Ft. 
o Külön lehetne bontani a mentorrendszerre és az egyéb rendezvényekre leosztott 

keretet: 
▪ Rendezvények: 750.000 Ft 
▪ Mentorrendszer: 1.000.000 Ft 

o Szervezetfejlesztési keret: 600.000 Ft tervezett költés. 
Szabó Nándor: Lehetne valahogy népszerűsíteni ebből a keretből a HÖK-öt, 
aktív részvételre sarkallni a hallgatókat? 
Saly Eszter: Folyamatban van az ezzel kapcsolatos eszmecsere. Minimális 
összegből szeretnénk ezt megoldani. 
Költségvetési tervezet Kgy elé terjesztését egyhangúlag támogatja a 
bizottság. 

4. Gólyatábor – 15:04 
Nováki Lóránt: Nem kell megbíznunk az ELTE Szolgáltató Kft-t, velük sokkal drágább 
a szervezés. Más szolgáltatókkal egyeztetés alatt van a szervezés. 
Gombás András: Még semmi sincs lefixálva, a beszerzési oldala ennek nehezen átlátható. 
Érdemes átgondolni, milyen paraméterek mentén szervezzük a GT-t. 
Szabó Nándor: Bodajkon félig fedett, félig sátras GT lenne, ugyanaz a jegyár vonatkozna 
mindenkire? 
Gombás András: Nem, de ez már részletkérdés. 

5. Egyebek – 15:10 
Nováki Lóránt: Keresi az utódját a következő ciklusra. 
Gombás András: A HÖK költségvetése nem elégséges a GT fedezésére, ezért módosítás 
merült fel, de a TTK ezt nem támogatja. 
Szabó Nándor: Inkább az állam felé kéne a támogatás megnöveléséért lobbiznia az 
egyetemnek az elvonás helyett. 
 
 

 …………………………….. …………………………… 

 Gombás András Nováki Lóránt 

 jegyzőkönyvhitelesítő levezető elnök és jegyzőkönyvvezető 


